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JAROSŁAW RABCZENKO

Rady Miejskiej Legnicy

Szanowny Pan

TADEUSZ KRZAKOWSKI

Prezydent Miasta Legnicy

Zapytanie

Szanowny Pani Prezydencie,

Proszę o informację, czy w począwszy od początku obecnej kadencji  samorządu Gmina Legnica,
Jednostki organizacyjne Gminy i Spółki miejskie finansowały, lub współfinansowały kursy/szkolenia/studia
swoich pracowników z określeniem kwot przypadających na poszczególnych pracowników i kogo dotyczyły.

Z poważaniem,


